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 AGENDA: 
 

 
 
Gânduri ale studenților după întâlnirea cu reprezentanții Continental: 

 
 Utilă pentru că am aflat mai exact cu ce se ocupă un inginer proiectant în cadrul 

Continental.  

 Am aflat lucruri noi: etapele de proiectare ale unui produs, aptitudinile pe care trebuie să 
ne focusăm.  

 A fost foarte utilă această acțiune în sensul în care am luat în considerare din nou materiile 
de la facultate pe care Continental pune accent.  

 Am aflat ce se așteaptă de la un absolvent al Facultății de Mecanică.  

 Este foarte bine să știm ce se cere, pentru a știi ceea ce trebuie să aprofundăm, pe ce 
anume să ne documentăm mai mult.  

 Te ajută să ai o idee despre modul de organizare a unei companii multinaționale.  

 Am aflat oportunitățile pe care le poate avea un inginer mecanic.  

 Am ajuns la concluzia că, deși sunt în anul 2, tot ceea ce fac eu, toată munca pe care o 
depun este răsplătită bine și căutată pe piață.  

 Pentru mine ideea esențială este că se merită să învăț.  

 Nu mi se cere mai mult decât ceea ce am făcut în timpul facultății.  

 Cea mai importantă este creativitatea și noțiunile de bază învățate la școală.  
 


